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írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (11 . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Tar ,
Seszták Miklós Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz '

Mit történt cc "Panel III" pályázati program nialP- címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A korábbi szocialista kormányok idejében 2002 és 2010 között több mint 320 ezer panellaká s
komplex felújítása, energetikai korszerűsítése valósult meg .

2010-ben azonban a program megállt és folyamatos ígérgetések után csak 2015 . áprilisában indult
újra sokkal szigorúbb feltételekkel az „Otthon Melege Program” „Társasházak energia-
megtakarítást eredményező korszerűsítésének, felújításának támogatása” alprogram

Pályázatot benyújtani a 2015. április 30 . napjától a rendelkezésre álló forrás kimerUléséig volt
lehetséges . A Nemzeti Fejlesztési Minisztérium a pályázatok benyújtását 2015. június I . napjáva l
határozatlan időre felfüggesztette forrás kineriilés miatt .

Tisztelt Miniszter Úr !
Az alábbi kérdéseimre kérném válaszát a pályázattal kapcsolatban :

1. Mennyi társasház igényelt támogatást a pályázaton a fent jelölt id őszakon belül?
2. Hány társasház nyert támogatást az épületek felújítására ?
3. összesen mekkora összeg ű támogatást nyertek el`a társasházak a pályázaton ?
4. Az elnyert támogatásokból hány társasház esetén történt meg a támogatás kifizetése és e z
mekkora pénzösszeget jelentett ?

Várom válaszát I

Szeged, 2015 . szeptember G .

Szabó Sándor
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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